
Protokoll  

Arbetsgrupp uppdatering av Vision för Finström kommun 

Måndagen den 29.8.2022 kl 17 – 18 

 

Närvarande: Sven-Anders Danielsson, ks ordf 

Solveig Gestberg, kf v ordf 

Ida Eklund, ekonomichef (Teams) 

Aron Lundström, teknisk chef 

Magnus Sandberg, kommundirektör, sekreterare 

 

1. Mötet inleddes kl 17 

 

2. Användningen av övergripande mål för kommunen verksamhet förevisades genom exempel. 

Närpes stad har konsekvent gått in för att använda sig av konkreta mål i budget och bokslut 

både för kommunen och för kommunkoncernen.  Finströms SMART-mål fungerar väl för 

kommande budgetperiod, men det saknas övergripande och långsiktiga målsättningar som 

sträcker sig över längre tid än en mandatperiod. 

3. Konstaterades, utgående ifrån sammanställning av befolkningsförändringen i kommunen 

över tid, att befolkningen i Finström växt under relativt lång tid tillbaka, och att prognoser 

visar att befolkningstillväxten kommer att fortsätta om än i något långsammare takt.  

Kommunen har i dagsläget inte fastslagna mätbara mål för befolkningstillväxt vilket grupper 

bör överväga att införa som en del i de långsiktiga målsättningarna. Förutsättningarna för 

befolkningstillväxt i olika delar av kommunen diskuterades. 

4. Dokumentet Vision2030 gicks igenom, och arbetsgruppen var överens om att minska 

sidantalet i det kommande visionsdokumentet och att inte sammanställa dagsläget för olika 

serviceformer utan ta sikte på inriktningen av utvecklingen i kommunen på längre sikt vilket 

även ska inbegripa ambitioner kring kommunens ekonomiska utveckling. 

5. Relationerna till andra planer och styrdokument diskuterades, och även om det finns 

anledning att återkomma till frågan så är ambitionen att arbetsgruppens resultat skall 

förankras politiskt och återkommande behandlas och vid behov revideras.  Som exempel ska 

kommunens avloppsplan i framtiden kunna ta hänsyn till de tillväxtmål som slås fast för en 

specifik del av kommunen. 

6. Visionen i förhållande till näringslivet i kommunen och utvecklingen av näringslivet 

diskuteras, liksom olika pågående åtgärder som rör utvecklingen av näringslivet i 

kommunen. Gruppen bör återkomma med en definition av kommunens “servicenivå” i 

förhållande till näringslivet 

 

 

 



 

 

7. Beslöts att gruppen jobbar vidare så att kommunens ledningsgrupp tar fram ett förslag till 

grundstruktur för Visionsdokumentet till nästa möte, utgående ifrån Vision2030 samt 

utgående ifrån uppdragsformuleringen i kommunstyrelsen, varefter gruppen börjar 

bearbeta de olika huvuddelarna.  

 

8. FNs Globala mål  och hållbarheten i verksamheten kommer att återspegla sig på all 

kommunal verksamhetsplanering  och måste från början beaktas i arbetet. 

9. Beslöts att arbetsgruppen som huvudregel sammankommer varannan vecka, måndagar med 

start 16.30, och att näst möte infaller måndagen den 12 september kl 16.30 

 

 

 

 


